

Title (en)  
SHELF RACK.

Title (de)  
REGAL.

Title (fr)  
ETAGERE.

Publication  
**EP 0376964 A1 19900711 (EN)**

Application  
**EP 88906848 A 19880803**

Priority  
SE 8703041 A 19870804

Abstract (en)  
[origin: WO8900824A1] A shelf rack consisting of posts (1) and horizontally arranged shelf planes (3) supported by said posts (1), which are arranged one adjacent each shelf plane corner, where each shelf plane (3) is fitted to said posts (1) by means of bolts (5), which extend in the transverse direction of the shelf plane between pairs of adjacent posts, and engage in guiding grooves extending in the lateral direction of the shelf plane, and which posts are arranged on the longitudinal sides of the shelf planes just in front of said guiding grooves, said posts by pre-tensioning of the bolts being clamped against said shelf planes to hold them in clamped position.

Abstract (fr)  
L'étagère décrite se compose de montants (1) et de rayons (3) disposés horizontalement et soutenus par les montants (1), dont chacun est disposé adjacent à chaque rayon. Chaque rayon (3) est fixé aux montants (1) par des boulons (5), qui s'étendent dans la direction transversale du rayon entre des paires de montants adjacents et qui s'engagent dans les rainures de guidage s'étendant dans la direction latérale du rayon. Les montants sont disposés sur les côtés longitudinaux des rayons immédiatement en face des rainures de guidage et sont serrés contre les rayons au moyen de boulons prétendus, lesquels maintiennent les montants en position serrée.

IPC 1-7  
**A47B 47/04; A47B 57/18**

IPC 8 full level  
**A47B 45/00** (2006.01); **A47B 47/04** (2006.01); **A47B 57/18** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 47/04** (2013.01); **A47B 57/18** (2013.01); **A47B 2230/15** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8900824A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8900824 A1 19890209**; AU 2258288 A 19890301; DK 24690 A 19900327; DK 24690 D0 19900130; EP 0376964 A1 19900711;  
FI 900542 A0 19900202; JP H02504476 A 19901220; SE 8703041 D0 19870804; SE 8703041 L 19890205

DOCDB simple family (application)  
**SE 8800394 W 19880803**; AU 2258288 A 19880803; DK 24690 A 19900130; EP 88906848 A 19880803; FI 900542 A 19900202;  
JP 50679688 A 19880803; SE 8703041 A 19870804